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                                                                                                           Kożuchów, 03.06.2024 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.2.2024.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 28 maja 2024 roku, zgłoszono następujące 

interpelacje: 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. Tak, wkradł się błąd posesji przy drodze wojewódzkiej to 84, a gminnej to 14.  

Proszę procedować dalszy ciąg interpelacji zgodnie z ich pierwotnym kształtem po wyjaśnieniu 

i skorygowaniu błędu odnośnie typu drogi przy danej posesji. 

Mieszkańcy m. Studzieniec proszą o spełnienie obiecanego uzupełnienia oświetlenia przy 

drodze wojewódzkiej nr 283 na przeciwko posesji nr 84. Podczas wykonywania oświetlenia w tym 

rejonie z przyczyn projektowych zapomniano o dostawieniu jednej lampy, w ten sposób brakuje 

ciągłości oświetlenia przy tej drodze na odcinku łączącym Mirocin Dolny i Studzieniec.  

Mieszkańcy m. Studzieniec proszą o spełnienie obiecanego uzupełnienia oświetlenia przy 

drodze gminnej przy posesji nr 14.  

 

2. Zgodnie z wcześniejszymi deklaracjami, proszę o uzupełnienie oświetlenia drogowego w m. Książ 

Śląski przy drodze powiatowej w kierunku m. Czasław, przy posesji nr 41B i 54 (działka drogowa 

nr 220). Uzupełnienie w odniesieniu do udzielonej odpowiedzi, chodzi o 54B. 

 

3. Czy w urzędzie miejskim w Kożuchowie oraz jednostkach podległych w okresie pomiędzy 7 kwietnia 

2024 roku, a 21 kwietnia 2024 roku oraz w okresie od 22 kwietnia 2024 do 7 maja 2024 roku (informacje 

proszę udzielić w rozbiciu), ktoś z osób pracujących otrzymał podwyżkę wynagrodzenia, jeżeli tak, to 

proszę o informację ile było takich osób, na jakich stanowiskach pracy oraz w jakiej kwocie oraz proszę 

o informację, czy środki na podwyższenie wynagrodzeń, jeżeli takie były są zabezpieczone do końca 

roku 2024 w budżecie gminy? 

 

Marek Andrzej – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

4. Proszę o zniesienie opłat za parkowanie dla osób niepełnosprawnych, ponieważ jest zbyt mało 

wyznaczonych miejsc. Osoby niepełnosprawne mają problemy z poruszaniem się, więc takie 

rozwiązanie ułatwiłoby im codzienne funkcjonowanie. Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej prośby. 

 

5. Proszę o zamontowanie znaku zakazu wjazdu, który ma nie dotyczyć mieszkańców wspólnot 

mieszkaniowych - znak miałby być zamontowany pomiędzy ulicą Kościelną, a Klasztorną, obok wjazdu 
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na podwórze - teren gminy, który jest parkingiem dla mieszkańców wspólnot ul. Rynek 20 - 24 oraz 

Klasztorna 3 - 5. Mieszkańcy proszą o takie rozwiązanie, ponieważ w tym miejscu niema parkometrów 

i wszyscy pozostali mieszkańcy tam wjeżdżają. 

 

6. Proszę o zamontowanie kilku ławek dla osób spacerujących przy ulicy od 1-go Maja do końca 

ul. Żagańskiej - Podbrzezie Górne. Są to prośby mieszkańców, więc proszę o pozytywne rozpatrzenie 

mojej prośby. 

 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

7. Proszę o zwrócenie się z wnioskiem do PGW Wody Polskie o przeprowadzenie prac 

konserwacyjnych na cieku wodnym Mirotka przez cały jej przebieg. Proszę, by zaznaczyć 

o szczególnym podejściu do newralgicznych odcinków zgłaszanych przez Mieszkańców: kompleksowe 

pogłębienie rowu na odcinku przy posesjach od 38 do 41 w Mirocinie Górnym. 

 

8. Proszę o zwrócenie się do ZDW o wycinkę zakrzaczeń w pasie drogowym drogi wojewódzkiej nr 283 

na odcinku od Kożuchowa do Mirocina Dolnego. 

 

9. Proszę o przygotowanie na najbliższą możliwą sesję, projektu uchwały znoszącego zakaz sprzedaży 

alkoholu na terenie gminy Kożuchów. 

 

10. Proszę o odpowiedź, co w związku ze złożonymi ofertami na naprawę drogi na cmentarz 

w Mirocinie Dolnym, rowu przydrożnego w Mirocinie Górnym w działce nr 650 oraz naprawę dachu na 

budynku sali wiejskiej w Mirocinie Średnim. Są to sprawy od kilku miesięcy poruszane przez 

mieszkańców i bardzo oczekiwane. Proszę o podjęcie pilnych decyzji. 

 

Urbańczyk Arkadiusz – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

11. Zwracam się z prośbą o zintensyfikowanie działań w sprawie prac nad Ogólnym Planem 

Zagospodarowania Przestrzennego i przedstawienie informacji dotyczących stanu prac nad OPZP dla 

gminy Kożuchów. Przypominam, że ustawa, która obliguje nas do zmian weszła w życie 24 września 

ubiegłego roku i jednostki samorządu terytorialnego szczebla podstawowego od początku były 

zobowiązane do przygotowania planów ogólnych. Zgodnie z ustawą, gmina ma czas do 31 grudnia 

2025 roku na uchwalenie tych planów. 

Proszę o odpowiedzi na pytania:  

• Jakie konkretne kroki zostały podjęte w celu uchwalenia planu ogólnego?  

• Kiedy zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie planu ogólnego?  

• Czy mamy już zdefiniowany harmonogram działań od sporządzenia projektu do jego 

uchwalenia? Jeśli tak, to na jakim jest to etapie.  

• Jakie formy konsultacji społecznych zostaną zastosowane w naszej gminie?  

• Czy mamy dostęp do odpowiedniej liczby urbanistów i specjalistów, którzy mogą wspierać 

proces planistyczny?  
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Uzasadnienie: 

Przyśpieszenie prac nad wprowadzeniem OPZP ma istotne znaczenie dla gminy i jej mieszkańców, 

ponieważ wprowadza on gruntowne zmiany w gospodarowaniu nieruchomościami dla mieszkańców 

i inwestorów. Termin nie jest odległy, a oprócz stworzenia planu ogólnego potrzebujemy również 

przemyślanych konsultacji społecznych z mieszkańcami i inwestorami odnośnie kształtu planu, aby nie 

był on dla nich obciążeniem i utrudnieniem po wejściu w życie. 

 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                      Ireneusz Drzewiecki 


